

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

1. Դ. Զասլավսկի. Կոնստրուկտիվ առարկաների և օպերացիաների աքսիոմատիկ սահմանման մասին	153
2. Ռ. Նեհսեսյան. Վերածվող հիպերբոլական հավասարման համար Կոշու խնդրի անվերջ դիֆերենցիալ լուծումների մասին	182
3ա. Ա. Դուրիցկի. Կոշու խնդրի և հաստատուն գործակիցներով դիֆերենցիալ հավասարումների մի դասի եզրային խնդիրների մասին	192
Բ. Մ. Նդիգարյան. Վերջավոր դաշտի վրա մեկ ունգի ծառակուսային մատրիցների կիսախմբի ներկայացումներ	215

С О Д Е Р Ж А Н И Е

<i>И. Д. Заславский.</i> Об аксиоматическом определении конструктивных объектов и операций	153
<i>А. Б. Нерсисян.</i> О бесконечно дифференцируемых решениях задачи Коши для вырождающихся гиперболических уравнений второго порядка	182
<i>Ю. А. Дубинский.</i> О задаче Коши и краевых задачах для некоторого класса дифференциальных уравнений с постоянными коэффициентами	192
<i>Б. М. Едигарян.</i> Представления полугруппы квадратных матриц ранга один над конечным полем	215

C O N T E N T S

<i>I. D. Zaslavskii.</i> On axiomatic definition of constructive objects and operations	153
<i>A. B. Nersisyan.</i> On infinite differentiable solutions of Cauchy problem degenerate hyperbolic equations of second order	182
<i>Yu. A. Dubinskii.</i> On Cauchy and boundary problems for a class of differential equations with constant coefficients	192
<i>B. M. Edigarian.</i> Representation of the semigroup of square matrices of rang 1 over the finite field	215